4-10-2016                              To Serve Christ       	            Pastor Raymond
                                     Matthew 28:18-20, 25:31-40

Matthew 28   18 Then Jesus came to them and said, “All authority in heaven and on earth has been given to me. 19 Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, 20 and teaching them to obey everything I have commanded 
 you. And surely I am with you always, to the very end of the age.”
Matthew 25   31 “When the Son of Man comes in his glory, and all the angels with him, he will sit on his glorious throne. 32 All the nations will be gathered before him, and he will separate the people one from another as a shepherd separates the sheep from  the goats. 33 He will put the sheep on his right and the goats on his left. 34 “Then the King will say to those on his right, ‘Come, you who are blessed by my Father;  take your inheritance, the kingdom prepared for you since the creation of the world. 35 For I was hungry and you gave me something to eat, I was thirsty and you gave me something to drink, I was a stranger and you invited me in, 36 I needed clothes and you clothed me, I was sick and you looked after me, I was in prison and you came to visit me.’37 “Then the righteous will answer him, ‘Lord, when did we see you hungry and feed you, or thirsty and give you something to drink? 38 When did we see you a stranger and invite you in, or needing clothes and clothe you? 39 When did we see you sick or in prison and go to visit you?’40 “The King will reply, ‘Truly I tell you, whatever you did for one of the least of these brothers and sisters of mine, you did for me.’
1.  Serving In God’s Kingdom
Matthew 20   26 Not so with you. Instead, whoever wants to become great among you must be your servant, 27 and whoever wants to be first must be your slave— 28 just as the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give his life as a ransom for many.”

2.  Serving In The World







4-10-2016                                 事奉基督                                  周修强牧師
                                       馬太福音28:18-20, 25:31-40

馬太福音28  18耶穌進前來，對他們說：天上地下所有的權柄都賜給我了。19所以，你們要去，使萬民作我的門徒，奉父、子、聖靈的名給他們施洗。20凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我就常與你們同在，直到世界的末了。

馬太福音 25   31當人子在他 耀裡、同著眾天使降臨的時候,要坐在他 榮耀的寶座上。32萬民都要聚集在他面前。他要把他們分別出來，好像牧羊的分別綿羊山羊一般，33把綿羊安置在右邊，山羊在左邊。34於是 王要向那右邊的說：你們這蒙我 賜福的，可來承受那創世以來為你們 所預備的國；35因為我餓了，你們給 吃，渴了，你們給我喝；作客旅， 你們留我住；36我赤身露體，你們給我穿；我病了、你們看顧我；我在 監裡，你們來看我。37義人就回 說：主阿，我們甚麼時候見你餓了,給 你吃，渴了 給你喝？38甚麼時候見你作客旅，留你住，或是赤身露體， 給你穿？39又甚麼時候見你病了，或是在監裡，來看你呢？40王要回答 說：我實在告訴你們，這些事你們既做在我這弟兄中一個最小的身上， 就是做在我身上了。
1.  投入教會裡面的事奉
 馬太福音 20  26只是在你們中間，不可這樣；你們中間誰願為大,就   必作你們的用人；27 誰願為首，就必作你們的僕人.28正如人子來，不 是要受人的服事，乃是要服事人，並且要捨命，多人的贖價。
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